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NOWOŚĆ! ŚRODKI NA BUDOWĘ PRZYSTANKÓW SKA 

Do Kancelarii Rady Miasta Krakowa wpłynął projekt rezolucji w sprawie 

środków finansowych na budowę przystanków obsługujących Szybką 

Kolej Aglomeracyjną w Krakowie. 

W projekcie rezolucji zawarty jest apel Rady Miasta Krakowa o zapewnienie w 

perspektywie budżetowej 2021-2027 Unii Europejskiej środków finansowych na 

budowę przystanków obsługujących Szybką Kolej Aglomeracyjną w ramach 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. 

Rezolucja skierowana jest do Prezesa Rady Ministrów, Ministra Funduszy i 

Polityki Regionalnej i Ministra Infrastruktury RP oraz Komisarza Transportu 

Komisji Europejskiej. Projekt rezolucji złożył  Klub Radnych 

Platforma.Nowoczesna Koalicja Obywatelska. (MK) 

Projekt rezolucji 

NOWOŚĆ! KIEDY PARK RZECZNY BIAŁUCHA? 

Radny Łukasz Wantuch złożył dwie interpelacje. Jedna dotyczy 

kontynuowania akcji przeprowadzania dzieci przez ulicę w pobliżu 

szkół, druga natomiast budowy parku rzecznego Białucha. 

- Dyrektorzy szkół pytają mnie, czy mogą od września 2020 podpisywać umowy 

na przeprowadzanie dzieci – informuje radny Wantuch i dopytuje kiedy zostaną 

przeprowadzone formalności w związku wyrażeniem zgody przez Skarbnik 

Miasta na przeznaczenie 50 tys. zł z budżetu miasta na ten cel.  

 AKTUALNOŚCI: 

https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php?id=114030
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Druga interpelacja radnego złożona została na wniosek mieszkańców. Radny 

prosi o informacje, z jakiej przyczyny powstały opóźnienia związane z budową 

parku rzecznego Białucha oraz kiedy zakończą się prace związane z tą 

inwestycją. (MK) 

CZAS NA NOWY LAYOUT 

Witryna www.krakow.pl z roku na rok odnotowuje coraz wyższe 

wskaźniki odwiedzin i jest jednym z najlepszych źródeł informacji dla 

mieszkańców, dlatego kilka miesięcy temu przeszła gruntowną zmianę 

wyglądu. Czemu istniała potrzeba zmiany layoutu strony? – na ten temat 

rozmawiano na posiedzeniu Komisji Promocji i Turystyki RMK. (KMM) 

Więcej na: www.rmk.krakow.pl 

OZONATORY DLA CHĘTNYCH? 

Czy miasto powinno zakupić ozonatory dla chętnych placówek 

oświatowych? Czy taki sposób dezynfekowania jest skuteczny, a przede 

wszystkim czy jest bezpieczny?  - między innymi na te pytania 

odpowiadali goście zaproszeni na połączone posiedzenie Komisji 

Innowacji i Wykorzystania Funduszy Unijnych oraz Komisji 

Kształtowania Środowiska. (KMM) 

Więcej na: www.rmk.krakow.pl 

RADNI UDZIELILI ABSOLUTORIUM PREZYDENTOWI – PODSUMOWANIE 

42. I 43. SESJI RMK 

Podczas dwóch sesji, które odbyły się 8 lipca, Rada Miasta udzieliła 

Prezydentowi Miasta Krakowa absolutorium za rok 2019 i zatwierdziła 

sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 

2019. Radni podjęli także uchwałę ̨ o udzieleniu Prezydentowi wotum 

zaufania. (MK) 

Więcej na: www.rmk.krakow.pl 

https://www.krakow.pl/aktualnosci/241311,30,komunikat,czas_na_nowy_layout_.html?_ga=2.231994143.1695612234.1594374337-1313421308.1594374337
https://www.krakow.pl/aktualnosci/241308,30,komunikat,ozonatory_dla_chetnych_.html?_ga=2.210765788.832014352.1594377197-1628224705.1588585696&fbclid=IwAR0spZBeX0l5w-zlyc_FWJv5Rt5JzNvDaIBLNIMGS0Yv4-i-Hr6ARJJT4bQ
https://www.krakow.pl/aktualnosci/241273,30,komunikat,radni_udzielili_absolutorium_prezydentowi___podsumowanie_42__i_43__sesji_rmk.html?_ga=2.205276560.1226199707.1594109947-1628224705.1588585696&fbclid=IwAR1-qhDPCs4jZGGIPoZPqPe9V2rLPAVQUJIHURKqg4RF0kp4SzW_WOgCKls
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WNIOSKI RADNYCH DO PREZYDENTA 

Radni złożyli szereg interpelacji w sprawach infrastrukturalnych. O co 

wnioskują do Prezydenta? (MK) 

Więcej na: www.rmk.krakow.pl 

WODA W KRANACH BEZPIECZNA I DOBREJ JAKOŚCI 

O wysokiej jakości wody w krakowskich kranach nie trzeba już nikogo 

przekonywać. Można ją również pić bezpiecznie w czasie pandemii. – 

Woda badana jest kilkadziesiąt razy dziennie, również w punktach 

czerpalnych – mówił podczas posiedzenia komisji Ekologii i Ochrony 

Powietrza Piotr Ziętara, prezes Wodociągów Miasta Krakowa. Wyjaśnił 

również radnym, jak pandemia wpłynęła na finanse przedsiębiorstwa. 

(MK) 

Więcej na: www.rmk.krakow.pl 

NIE ZAMYKAĆ PRZYLASKU RUSIECKIEGO NA WAKACJE 

Radny Łukasz Gibała zastanawia się na jakim etapie jest realizacja tzw. 

Plant Podgórskich, a radny Grzegorz Stawowy w związku  

z rozpoczęciem okresu wakacyjnego wnioskuje o odroczenie  

na wrzesień prac zleconych przez spółkę Nowa Huta Przyszłości  

w Przylasku Rusieckim. Radna Grażyna Fijałkowska złożyła interpelację 

w sprawie wykonania schodów na stację kolejową Kraków-Bieżanów, 

natomiast radna Anna Prokop-Staszecka dopytuje o badania kierowców 

transportu publicznego na obecność środków psychoaktywnych. (KMM) 

Więcej na: www.rmk.krakow.pl 

 

Bieżący plan posiedzeń 

 

POSIEDZENIA KOMISJI: 

DYŻURY RADNYCH:  

https://www.krakow.pl/interpelacje_i_zapytania/241268,2086,komunikat,wnioski_radnych_do_prezydenta.html?_ga=2.205842579.1226199707.1594109947-1628224705.1588585696&fbclid=IwAR3xEmOndwVbQPXlSXB2P-oyeLsT2QbR7FZrGftErDkbyLVndqCwwKoqIbk
https://www.krakow.pl/aktualnosci/241271,30,komunikat,woda_w_kranach_bezpieczna_i_dobrej_jakosci.html?_ga=2.209570194.1226199707.1594109947-1628224705.1588585696&fbclid=IwAR2gu31Ja2_NN_90yxt83hajTB4C5rcyJFL_Z5bPd3ahvemUkfIWi17dnt4
https://www.krakow.pl/interpelacje_i_zapytania/241248,2086,komunikat,nie_zamykac_przylasku_rusieckiego_na_wakacje.html?_ga=2.217883926.1226199707.1594109947-1628224705.1588585696
https://www.bip.krakow.pl/?dok_id=103303&sub=biezacy_plan
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Harmonogram dyżurów radnych 

 

 

 

HARMONOGRAM SESJI NA 2020 ROK: 

• 26 sierpnia 

• 9 i 23 września 

• 7 i 21 października 

• 4 i 18 listopada 

• 2 i 16 grudnia 

Magdalena Bartlewicz 

Referat Informacji Medialnej 

Kancelaria Rady Miasta Krakowa 

KALENDARIUM RMK:  

WARTO WIEDZIEĆ: 


